
Årsberetning for Konvallstien Velforening 2018 
 
Styret har i perioden bestått av Bjørnar Holmvik, Kristoffer Gjøsund, Lisbeth Reinhardt, 
Elisabeth Lauvnes, Børge Andreassen, Thomas Larsen og Trine Tande. Alle i styret har fått 
egne ansvarsområder, slik at arbeidsmengden er blitt fordelt på flere. 
 
Kristoffer Gjøsund, Lisbeth Reinhardt, Elisabeth Lauvnes og Børge Andreassen trer nå ut av 
styret. 
 
Styret har avholdt 3 styremøter: 

• 4. april 2018 
• 30. august 2018 
• 29. januar 2018 

 
Det er også avholdt et felles informasjonsmøte om elektrisk anlegg til garasjene 11. oktober 
2018. 
 
Det har blitt arrangert 2 dugnader: 

• Vårdugnad 8.-9. mai 2018 
• Høstdugnad 18.-19. september 2018 

 
Hovedfokuset til styret har vært: 

• Oppgradering av elektrisk anlegg til garasjene. Bakgrunnen for dette er at det ikke er 
nok kapasitet på strømlinjen til at alle med elektrisk bil kan lade i garasjene. Det er 
hentet inn tilbud fra blant annet Rogaland Elektro (flere andre ville ikke gi tilbud). Del 
1 i arbeidet er sendt til Lyse via Rogaland Elektro for å grave opp to forsterkede 
strømpunkt inn til garasjene. Når beretningen skrives er vi i kø hos Lyse og venter at 
de skal sette i gang arbeidet. Vi har også søknad inne hos Stavanger Kommune som 
har opprettet støtteordninger for etablering av ladeanlegg. Det er uvisst om vi får 
støtte eller eventuelt hvor mye denne blir på. Søknad er sendt på etablering av 
anlegg og graving fra Lyse. 

• Tilbakestilling av eiendomsstripe mot Botaniker Resvollsgate 66. Dette arbeidet er 
ferdig, men vi ønsker å asfaltere stripen. Dette avventer vi inntil nytt elektrisk anlegg 
til garasjene er ferdig betalt. 

 
Som alltid er trafikksituasjonen diskutert. Hovedproblemet er ikke beboerne, men budbiler 
som kjører fort i uoversiktelige svinger inne på feltet. Vi har ønske om å kjøpe inn 
fartsdumper vi selv monterer, men også dette legges på vent til kostnadene med el-anlegg til 
garasjene er på plass. 
 
Det minnes om at det ikke er tillatt å lade el-biler i vanlig stikkontakt i garasjene grunnet 
brannfare. 
 


